

معاً. ل<u>مستقبل</u> آمن. SECURING OUR FUTURE. together.

To All Shareholders of Islamic Arab Insurance Company SALAMA PJSC

Invitation to attend the General Assembly Meeting

The Board of Directors of Islamic Arab Insurance Company "SALAMA" (PJSC) has the honor to invite the shareholders to attend the General Assembly meeting on **Saturday 11 October 2025** at **03:00 PM**, at the company headquarter Sheikh Rashid Road, Spectrum Building, 4th Floor, Block A, Oud Metha Dubai. Or via participating through using remote presence technology/virtual meetings with visual communication and video participation and electronic voting during the meeting on each decision directly (the link will be sent to attend the meeting by e-mail and text messages to shareholders and through Dubai Financial Market "DFM") to consider the following Agenda:

1) Appoint the meeting secretary and vote collector.

SPECIAL RESOLUTION to approve the following items, altogether as one item on the agenda, based on the recommendation of the Company's board of directors and subject to having obtained all required approvals including the approval of the Central Bank of the UAE on all the items of the below agenda:

1) The reduction of the issued share capital of the Company from AED 939,588,998 (nine hundred thirty-nine million, five hundred eighty-eight thousand, nine hundred ninety-eight UAE dirhams) up to AED 483,021,183 (four hundred eighty-three million, twenty-one thousand, one hundred eighty-three UAE Dirhams) divided up to 483,021,183 (four hundred eighty-three million, twenty-one thousand, one hundred eighty-three) shares with a par value of AED 1.00 (one UAE Dirham) by way of reducing the share capital of the Company by an aggregate amount of up to AED 456,567,815 (four hundred fifty-six million, five hundred sixty-seven thousand,

إلى كافة مساهمي الشركة الإسلامية العربية للتأمين "سلامة" ش م ع

إعلان اجتماع الجمعية العمومية

يتشرف مجلس إدارة الشركة الإسلامية العربية للتأمين (سلامة) ش.م.ع بدعوة السادة المساهمين لحضور إجتماع الجمعية العمومية، وذلك في تمام الساعة 03:00 عصراً من يوم السبت الموافق 11 اكتوبر 2025 ، في مقر الشركة الكائن في إمارة دبي شارع الشيخ راشد، بناية سبيكتروم، الطابق الرابع، بلوك أ، عود ميثاء، دبي. أو بالمشاركة عن طريق إستخدام تقنية الحضور عن بعد مع خاصية التواصل المرئي اللحظي والمشاركة بالفيديو والتصويت الإلكتروني اثناء إنعقاد الإجتماع على كل قرار بشكل مباشر (سوف يتم ارسال الرابط لحضور الإجتماع بالبريد الإلكتروني ورسائل نصية للمساهمين، ومن خلال سوق دبي المالي)، وذلك للنظر في جدول الأعمال التالى:

1) تعيين مقرر الإجتماع وجامع الأصوات.

الموضوعات التي تحتاج إلى قرار خاص بالموافقة على كافة البنود التالية مجتمعين كبند واحد بناءً على توصية مجلس إدارة الشركة ورهناً بالحصول على جميع الموافقات اللازمة بما في ذلك موافقة المصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي على كافة بنود جدول الأعمال أدناه:

1. تخفيض رأس المال المصدر للشركة من 939,588,998 درهم إماراتي (تسعمائة وتسعة وثلاثون مليونًا، وخمسمائة وثمانية وثمانية وثمانون ألفًا، وتسعمائة وثمانية وتسعون درهمًا إماراتيًا) إلى مبلغ يصل الى 483,021,183 (أربعمائة وثلاثة وثمانين مليوناً وواحد وعشرين ألفاً ومائة وثلاثة وثمانين) دراهم إماراتية، موزعة على 483,021,183 سهمًا (أربعمائة وثلاثة وثمانين مليوناً وواحد وعشرين ألفاً ومائة وثلاثة وثمانين) سهما بقيمة اسمية 1.00 درهم إماراتي واحد)، وذلك عن طريق تخفيض رأس مال الشركة بمبلغ إجمالي قدره 456,567,815 وستين (أربعمائة وستة وخمسون مليوناً وخمسمائة وسبعة وستين

المكتب الرئيسي الطابق الرابع - بناية سبيكروم عود ميثاء - دبي، إ.ع.م. من.ب: ١٦١٤. هاتف: ٨٠٠٧٢٥٦٢ . البريد الإلكتروني: info@salama.ae الموقع الإلكتروني: www.salama.ae



معاً. لمستقبل آمن. SECURING OUR FUTURE. together.

eight hundred fifteen UAE dirhams), to be effected through the following measures:

- the extinction of all the accumulated losses amounting up to AED 443,861,155 (four hundred forty- three million, eight hundred sixty one thousand, one hundred fifty five UAE dirhams) through the cancellation, on a pro rata basis, of up to 439,737,326 (four hundred thirty-nine million, seven hundred thirty seven thousand, three hundred twenty six) shares and the utilisation of an amount of AED 4,123,829 (four million, one hundred twenty-three thousand eight hundred twenty-nine UAE dirhams) from the statutory reserve to offset the remaining portion of the accumulated losses; and
- the cancellation of up to 16,830,489 (sixteen million, eight hundred thirty thousand, four hundred eighty-nine) treasury shares, as reflected in the audited financial statements of the Company as of 31 December 2024.
- 2) The amendment of Article 6 of the articles of association of the Company after obtaining the approvals of the regulatory authorities to reflect the capital reduction as follows:
- Article (6) of the Company's Articles of Association (before amendment):

The issued share capital of the Company was set at AED 939,588,998 (nine hundred thirty-nine million, five hundred eighty-eight thousand, nine hundred ninety-eight UAE dirhams), divided into 939,588,998 (nine hundred thirty-nine million, five hundred eighty-eight thousand, nine hundred ninety-eight) shares with a nominal value of AED 1 each. All the shares of the Company are of the same class and rank pari passu with each other in rights and obligations.

- Article (6) of the Company's Articles of Association (after amendment):

ألفاً وثمانمائة وخمسة عشر) درهمًا إماراتيًا، على أن يتم تنفيذ ذلك من خلال الإجراءات التالية:

- إطفاء الخسائر المتراكمة البالغة 443,861,155 (أربعمائة وثلاثة وأربعين مليوناً وثمانمائة وواحد وستين ألفاً ومائة وخمسة وخمسين) درهماً إماراتياً، وذلك من خلال إلغاء ما يصل إلى 439,737,326 (أربعمائة وتسعة وثلاثين مليوناً وسبعمائة وسبعة وثلاثين ألفاً وثلاثمائة وستة وعشرين) سهماً على أساس تناسبي واستخدام مبلغ قدره 4,123,829 (أربعة ملايين ومائة وثلاثة وعشرين ألفاً وثمانمائة وتسعة وعشرين) درهماً إماراتياً من الحتياطي القانوني لتغطية الجزء المتبقي من الخسائر المتراكمة؛
- إلغاء ما يصل إلى 16,830,489 (ستة عشر مليوناً وثمانمائة وثلاثين ألفاً وأربعمائة وتسعة وثمانين) سهماً من أسهم الخزينة كما هو مبين في البيانات المالية المدققة للشركة كما في 31 ديسمبر 2024.
- 2. تعديل المادة 6 من النظام الأساسي للشركة بعد الحصول على موافقات الجهات الرقابية لتعكس تخفيض رأس المال على الشكل التالي :
 - المادة (6) من النظام الأساسي للشركة (قبل التعديل):

حدد رأس مال الشركة المصدر بمبلغ 939,588,998 (تسعمائة وتسعة وثلاثون مليونًا، وخمسمائة وثمانية وثمانون ألفًا، وتسعمائة وثمانية وتسعون) درهمًا إماراتيًا موزع على 939,588,998 (تسعمائة وتسعة وثلاثون مليونًا، وخمسمائة وثمانية وثمانون ألفًا، وتسعمائة وثمانية وتسعون) سهم قيمة كل سهم (1) درهم، وجميع أسهم الشركة من ذات الفئة متساوية مع بعضها البعض في الحقوق والالتزامات.

المادة (6) من النظام الأساسي للشركة (بعد التعديل):

المكتب الرئيسي الطابق الرابع - بناية سبيكروم عود ميثاء - دبي، إ.ع.م. ص.ب: ١٤٢٠.١ هاتف: ٨٠.٧٢٥٢٦٢ . البريد الإلكتروني: info@salama.ae الموقع الإلكتروني: www.salama.ae



معاً. لمستقبل آمن. SECURING OUR FUTURE. together.

The issued share capital of the Company was set at AED 483,021,183 (four hundred eighty-three million, twenty-one thousand, one hundred eighty-three UAE dirhams), divided into 483,021,183 (four hundred eighty-three million, twenty-one thousand, one hundred eighty-three) shares with a nominal value of AED 1 each. All the shares of the Company are of the same class and rank pari passu with each other in rights and obligations.

- 3) The granting of authority to the board of directors of the Company to implement the process of reducing the share capital of the Company; and authorizing and appointing any of the board members of the company to solely represent the Company and to sign, execute and submit the documents, contracts, agreements and letters related to the reduction of capital and the amendment of the articles of association to reduce the share capital, and to finalize all procedures and deal with all regulatory authorities including without limitation the Dubai Department of Economy and Tourism, the Notary Public, the Securities and Commodities Authority and the Dubai Financial Market.
- **4)** Subject to completing the capital reduction process, and subject to having obtained all required approvals including the approval of the Central Bank of the UAE, to approve:
- A) the issuance of Mandatory Convertible Sukuk with an aggregate value of up to AED 175,000,000 (one hundred seventy-five million UAE Dirhams) ("MCS") in accordance with Article 231 of UAE Federal Law by Decree No. 32 of 2021 for Commercial Companies ("Commercial Companies Law") and SCA Resolution No. 22 of 2024 concerning the Regulation of the Private Offering of Debt Securities, Sukuks and Securitized Financial Instruments (the "Private Offering Regulations"). The MCS shall be issued through a special purpose vehicle to be established by the Company in any appropriate jurisdiction to be determined by the Head Office of the

حدد رأس مال الشركة المصدر بمبلغ 483,021,183 (أربعمائة وثلاثة وثمانين مليوناً وواحد وعشرين ألفاً ومائة وثلاثة وثمانين) دراهم إماراتية، موزعة على 483,021,183 سهما (أربعمائة وثلاثة وثمانين مليوناً وواحد وعشرين ألفاً ومائة وثلاثة وثمانين سهم) قيمة كل سهم (1) درهم، وجميع أسهم الشركة من ذات الفئة متساوية مع بعضها البعض في الحقوق والالتزامات.

- 3. منح الصلاحيات لمجلس إدارة الشركة لتنفيذ عملية تخفيض رأس المال الشركة؛ وتفويض وتعيين أي من أعضاء مجلس إدارة الشركة لتمثيل الشركة بمفرده والتوقيع، وتنفيذ، وتقديم المستندات والعقود والاتفاقيات والمراسلات المتعلقة بتخفيض رأس المال وتعديل النظام الأساسي لتخفيض رأس المال، وإنهاء جميع الإجراءات والتعامل مع جميع الجهات الرقابية بما في ذلك، على سبيل المثال لا الحصر، دائرة الاقتصاد والسياحة في دبي، والكاتب العدل، وهيئة الأوراق المالية والسلع، ومصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي، وسوق دبي المالى
- 4. مع مراعاة استكمال عملية تخفيض رأس المال، ورهناً بالحصول على جميع الموافقات اللازمة بما في ذلك موافقة المصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي للموافقة على:
- إصدار الصكوك الواجبة التحويل الى أسهم بمبلغ إجمالي يصل إلى 175,000,000 درهم إماراتي (مئة وخمسة وسبعون مليون درهم إماراتي) وفقاً للمادة 231 من المرسوم بقانون اتحادي رقم 32 لسنة 2021 بشأن الشركات التجارية ("قانون الشركات التجارية") وقرار رئيس مجلس إدارة الهيئة رقم (22 / ر. م) لسنة 2024 بشأن تنظيم الطرح الخاص لسندات الدين والصكوك والأدوات المالية المورقة ("قرار تنظيم الطرح الخاص"). يتم إصدار الصكوك الواجبة التحويل الى أسهم من خلال شركة ذات غرض خاص تنشئها الشركة في أي اختصاص قضائي مناسب يحدده مجلس إدارة الشركة. وسيتم إصدار هذه الصكوك الواجبة التحويل إلى أسهم للمستثمرين المحترفين والأطراف

المسب الرئيسي الطابق الرابع - بناية سبيكروم عود ميثاء - دبي، إ.ع.م. ص.ب: ١٦٤.١ هاتف: ٨٠.٧٢٥٢٦٢ البريد الإلكتروني: info@salama.ae الموقع الإلكتروني: www.salama.ae



الشركة الإسلامية العربية للتأمين (ش.م.ع.) ISLAMIC ARAB INSURANCE CO.(P.S.C.)

معاً. لمستقبل آمن. SECURING OUR FUTURE. together.

> Company. Such MCS shall be issued to Professional Investors and Counterparties as defined in the Chairman of the Authority's Board of Directors' Resolution No. (13/Chairman) of 2021 on the Regulations Manual of the Financial Activities and Status Regularization Mechanisms and will have a conversion feature to be exercised by the Company which will allow mandatory conversion and exchange of the Sukuk certificates into new Salama Shares at a pre-determined conversion formula or conversion price, which is expected to be immediately following issuance, subject to receiving required corporate approvals. Based on independent valuation, the conversion price shall not be lower than AED 0.44 per share and not higher than AED 0.49 per share, as determined by the Salama Board. Each new Share in the Company issued on conversion shall be treated as fully paid. No cash payment shall be paid in respect of the MCS as per the terms and conditions of the

- B) For the purposes of converting / exchanging the MCS into ordinary shares in the Company, the increase of the capital of the Company by up to AED 175,000,000 (one hundred seventy-five million UAE Dirhams) by issuing up to 398,633,257 shares at a discount to nominal value and the creation of a negative equity reserve in the Company's balance sheet in an amount of up to AED 223,633,257 in respect of the discount to nominal value and in accordance with Article 198(1)(b) of the Commercial Companies Law.
- C) The amendment of Article (6) the articles of association of the Company after obtaining the approvals of the regulatory authorities to reflect the new shares issued on conversion / exchange of the MCS.
- D) The granting of authority to the board of directors of the Company to implement the process of issuing the MCS (including determining and using appropriate assets of the Company to structure the MCS in a Sharia compliant manner), establishing a special purpose vehicle in any jurisdiction to issue the MCS, converting / exchanging the same into shares in the

رقم 13/ ر. م لسنة 2021 بشأن كتيب القواعد الخاص بالأنشطة المالية وآليات توفيق الأوضاع، وستتضمن ميزة التحويل والاستبدال الإلزامي، مما يسمح بتحويل الصكوك الواجبة التحويل الى أسهم أو استبدالها على أساس إلزامي إلى أسهم جديدة في الشركة فقاً لمعادلة التحويل أو سعر التحويل المحدد مسبقاً، والذي يُتوقع أن يتم فور الإصدار، وهناً بالحصول على الموافقات المطلوبة. واستناداً إلى التقييم المستقل، يجب ألا يقل سعر التحويل عن 0.44 درهم إماراتي للسهم الواحد وألا يزيد عن 0.49 درهم إماراتي للسهم الواحد وألا يزيد عن 0.49 درهم إماراتي للسهم الواحد وذلك حسبما يقرره مجلس إدارة الشركة. وسيتم التعامل مع كل سهم جديد يصدر عند التحويل على الصكوك الواجبة التحويل وفقًا لشروط وأحكام الصكوك الواجبة التحويل الى أسهم.

المقابلة على النحو المحدد في قرار رئيس مجلس إدارة الهيئة

- ب- لأغراض تحويل / استبدال الصكوك الواجبة التحويل الى أسهم عادية في الشركة، زيادة رأس مال الشركة بمبلغ يصل إلى 175,000,000 درهم إماراتي (مئة وخمسة وسبعون مليون درهم إماراتي) من خلال إصدار ما يصل إلى 398,633,257 سهمًا بخصم من القيمة الاسمية، وإنشاء احتياطي سلبي للأسهم في الميزانية العمومية للشركة بمبلغ يصل إلى 223,633,257 درهم إماراتي بالنسبة للخصم على القيمة الاسمية، فيما يتعلق بالخصم إلى القيمة الاسمية ووفقًا للمادة 198 (1) (ب) من قانون الشركات التجارية.
- ت- تعديل المادة (6) من النظام الأساسي للشركة بعد الحصول على موافقات الجهات الرقابية لتعكس الأسهم الجديدة المصدرة عند تحويل / استبدال الصكوك الواجبة للتحويل.
- ث- منح الصلاحيات لمجلس إدارة الشركة لتنفيذ عملية إصدار الصكوك الواجبة للتحويل (بما في ذلك تحديد واستخدام أصول مناسبة للشركة لهيكلة الصكوك الواجبة للتحويل بطريقة متوافقة مع الشريعة)، وإنشاء شركة ذات غرض خاص في أي اختصاص قضائي لإصدار الصكوك، وتحويل خاص في أي اختصاص قضائي لإصدار الصكوك،

المكتب الرئيسي الطابق الرابع - بناية سبيكروم عود ميثاء - دبي، إ.ع.م. من.ب: ١٠١٤. هاتف: ٨٠.٧٢٥٦٢ . البريد الإلكتروني: info@salama.ae الموقع الإلكتروني: www.salama.ae



الشركة الإسلامية العربية للتأمين (ش.م.ع.) ISLAMIC ARAB INSURANCE CO.(P.S.C.)

معاً. لمستقبل آمن. SECURING OUR FUTURE. together.

> Company at a conversion price determined by the board of directors of the Company and which shall not be lower than AED 0.44 per share and not higher than AED 0.49 per share, to agree to the terms and conditions of the MCS, the terms of any transaction documents to be entered into by or on behalf of the Company, and the information memorandum (if any) and agree if applicable any lock-up period on the converted or exchanged shares at their sole discretion; and authorizing and appointing any of the board members of the Company to solely represent the Company and to sign, execute and submit the documents, contracts, agreements and letters related to the establishment of the special purpose vehicle and the issuance of the MCS, the process of converting / exchanging the MCS into shares in the Company, applying any lock-up period on the converted / exchanged shares, agree to the terms and conditions of the MCS, any transaction document to be entered into by or on behalf of the Company and the information memorandum (if any) and the amendment of the articles of association to increase the share capital, and to finalize all procedures and deal with all regulatory authorities including without limitation Dubai Department of Economy and Tourism, the Notary Public, the Securities and Commodities Authority and the Dubai Financial Market.

/ استبدال هذه الصكوك الواجبة للتحويل إلى أسهم في الشركة على أساس سعر التحويل المحدد من مجلس إدارة الشركة على الايقل عن 0.44 درهم إماراتي للسهم الواحد وألا يزيد عن 0.49 درهم إماراتي للسهم الواحد ، والموافقة على الشروط والاحكام للصكوك الواجبة التحويل، وأي مستند متعلق بالصفقة يتم إبرامه من قبل الشركة أو بالنيابة عنها، ومستند الطرح (إن وجد) والاتفاق عند الاقتضاء على أي فترة حظر بيع للأسهم المحولة أو المستبدلة وفقًا لتقديرهم الخاص؛ وتفويض وتعيين أي من أعضاء مجلس إدارة الشركة لتمثيل الشركة بمفرده والتوقيع، وتنفيذ، وتقديم المستندات والعقود والاتفاقيات والمراسلات المتعلقة بانشاء الشركة ذات الغرض الخاص وإصدار الصكوك الواجبة التحويل الى أسهم ، وعملية تحويل / استبدال الصكوك إلى أسهم في الشركة، وتطبيق أي فترة حظر بيع على الأسهم المحولة / المستبدلة، والموافقة على الشروط والاحكام للصكوك الواجبة التحويل، وأي مستند متعلق بالصفقة يتم إيرامه من قبل الشركة أو بالنيابة عنها، ومستند الطرح (إن وجد) وتعديل النظام الأساسي لزيادة رأس المال، وإنهاء جميع الإجراءات والتعامل مع جميع الجهات الرقابية بما في ذلك دون حصر، دائرة الاقتصاد والسياحة في دبي، والكاتب العدل، وهيئة الأوراق المالية والسلع، وسوق دبي المالي.

Notes:

ملاحظات:



معاً. لمستقبل آمن. SECURING OUR FUTURE. together.

- 1. A person who is entitled to attend the AGM may delegate a non-member of the Board of Directors under a special fixed written proxy, provided that the proxy for number of shareholders must not possess in this capacity more than 5% of the Company's capital and the legally disqualified and incompetent persons representing them. (Provided that the conditions mentioned in items 1 and 2 of Article No. (40) of the SCA Chairman decision no. 3 of 2020 concerning approval of Joint Stock Companies' Governance Guide). You can view the disclosure published on the company's page on the Dubai Financial Market website regarding the procedures required to approve the proxy.
- 2. A corporate person may delegate one of his representatives or managers according to a decision of its Board of Directors or a person acting on his behalf, to represent him in the General Assembly Meeting of the company, and the delegated person has the powers determined by the proxy decision.
- 3. The meetings of the General Assembly shall be held at the time and place mentioned in the shareholders' invitation. Shareholders can also attend remotely through electronic participation.
- 4. Electronic Registration, attendance and eVoting:
- SMS containing link of the registration, attendance, eVoting and access code will be sent to shareholders one day prior to the AGM.
- Shareholder can register (registration for attendance) and vote upon receiving the link and until the start of the AGM at 03:00pm on Saturday 11

- 1) يجوز لمن له حق حضور الجمعية أن ينيب عنه من يختاره من غير أعضاء مجلس الإدارة أو العاملين بالشركة أو شركة الوساطة أو العاملين بها بمقتضى توكيل خاص ثابت بالكتابة ويجب ألا يكون الوكيل لعدد من المساهمين حائزاً بهذه الصفة على أكثر من (5%) خمسة بالمئة من رأس مال الشركة، ويمثل ناقصي الأهلية وفاقديها النائبون عنهم قانوناً. (على أن يتم مراعاة الإشتراطات الواردة بالبندين 1 و 2 من المادة رقم (40) من قرار رئيس مجلس إدارة الهيئة رقم (3/ر.م) لسنة 2020 بشأن اعتماد دليل حوكمة الشركات المساهمة العامة)، ويمكنكم الإطلاع على الإفصاح المنشور على صفحة الشركة على موقع السوق الإلكتروني بشأن الإجراءات الواجبة لإعتماد التوكيل.
- 2) للشخص الاعتباري أن يفوض أحد ممثليه أو القائمين على إدارته بموجب قرار من مجلس إدارته أو من يقوم مقامه، ليمثله في الجمعية العمومية للشركة، ويكون للشخص المفوض الصلاحيات المقررة بموجب قرار التفويض.
- 3) تنعقد الجمعية العمومية للشركة في الزمان والمكان المحددين بدعوة المساهمين، ويمكن للسادة المساهمين الحضور من خلال المشاركة الالكترونية.
 - 4) التسجيل والحضور والتصويت الإلكتروني:
- سيتم إرسال رسالة نصية قصيرة للمساهمين، تحتوي على رابط التسجيل والحضور والتصويت الإلكتروني ورمز الدخول في اليوم السابق لاجتماع الجمعية العمومية.
- يمكن للمساهم التسجيل (تسجيل الحضور) والتصويت من وقت استلام الرابط وحتى بدء أعمال الجمعية العمومية الساعة 03:00 عصراً يوم السبت

المكتب الرئيسي الطابق الرابع - بناية سبيكروم عود ميثاء - دبي، إ.ع.م. من.ب: ١٦١٤. هاتف: ٨٠٠٧٢٥٦٢ . البريد الإلكتروني: info@salama.ae الموقع الإلكتروني: www.salama.ae



الشركة الإسلامية العربية للتأمين (ش.م.ع.) ISLAMIC ARAB INSURANCE CO.(P.S.C.)

معاً. لمستقبل آمن. SECURING OUR FUTURE. together.

October 2025 and the vote will continue until the end of the meeting.

- eVoting will only be extended for shareholders registered before the start of AGM until the end of the meeting.
- Shareholders can follow the online broadcast of the AGM through the link that will be sent to them the day before the AGM.
- For any queries related to Electronic Registration, Attendance and eVoting, please contact Dubai Financial Market, Customer Services on +971 4 305 5555.
- 5. The owner of share registered as on Friday 10 October 2025 shall be entitled to vote in the General Assembly meeting in the event that the first meeting, or on Wednesday 15 October 2025 in case of the second meeting.
- 6. Shareholders shall have access to the Shareholders' Circular in relation to the Transaction and any documents related to the General Assembly on the Dubai Financial Market website: www.dfm.ae and the Company's website: https://salama.ae/.

الموافق 11 اكتوبر 2025 ويستمر التصويت حتى نهاية الجلسة.

- التصويت الإلكتروني ممتد فقط للمساهمين المسجلين وذلك من بدء اجتماع الجمعية العمومية وحتى نهاية الاجتماع.
- يمكن للمساهمين متابعة البث الإلكتروني المباشر للجمعية العمومية من خلال الرابط الذي سيتم ارساله في اليوم السابق لاجتماع الجمعية العمومية.
- لأي استفسار متعلق بالتسجيل والحضور والتصويت الإلكتروني يرجى التواصل مع خدمة العملاء لدى سوق دبي المالي على الرقم: 5555 4971 04 305
- 5) يكون مالك السهم المسجل في يوم الجمعة الموافق 10 اكتوبر 2025 هو صاحب الحق في التصويت في الجمعية العمومية في حال إنعقاد الإجتماع الاول، أو في يوم الأربعاء الموافق 15 اكتوبر 2025 في حالة انعقاد الإجتماع الثاني .
- 6) يمكن للمساهمين الاطلاع على نشرة المساهمين المتعلقة بالإصدارين المقترحين واي مستندات متعلقة بالجمعية العمومية من خلال الموقع الالكتروني لسوق دبي المالي www.DFM.ae وموقع الشركة الإلكتروني: https://salama.ae



الشركة الإسلامية العربية للتامين (ش.م.غ.) SLAMIC ARAB INSURANCE CO.(P.S.C.)

معاً. لمستقبل آمن. SECURING OUR FUTURE. together.

- 7. The General Assembly Meeting is not valid unless attended by shareholders who own or represent at least 50% of the company's capital, if this quorum is not available at the first meeting, then the second meeting will be held on Thursday 16
 October 2025 at the same time and venue. (The second meeting shall be held after a period not less than five (5) days and not more than (15) fifteen days from the date of the first meeting, and the postponed meeting is considered valid irrespective of the number of attendees).
- 8. Special Resolution: it is the resolution issued by a majority of the shareholders' votes who own no less than three quarters of the shares represented in the General Meeting of the Joint Stock Company.
- 9. The rights of investors are available on the home page of the SCA website as per the following link: https://www.sca.gov.ae/ar/services/minority-investor-protection.aspx

- 7) لا يكون انعقاد الجمعية العمومية صحيحاً إلا إذا حضره مساهمون يملكون أو يمثلون بالوكالة ما لا يقل عن (50%) من رأسمال الشركة، فإذا لم يتوافر هذا النصاب في الاجتماع الأول فإنه سيتم عقد الاجتماع الثاني يوم الخميس الموافق 16 اكتوبر 2025 في نفس المكان والزمان . (الاجتماع الثاني يعقد بعد مضي مدة لا تقل عن (5) خمسة أيام ولا تجاوز (15) خمسة عشر يوما من تاريخ الاجتماع الأول ويعتبر الاجتماع المؤجل صحيحا أياكان عدد الحاضرين).
- 8) القرار الخاص: هو القرار الصادر بأغلبية أصوات المساهمين الذين يملكون ما لا يقل عن ثلاثة أرباع الأسهم الممثلة في اجتماع الجمعية العمومية للشركة المساهمة. (يتم إضافة هذا البند في حال وجود أي موضوعات تحتاج إلى قرار خاص) .
- و) يمكنكم الإطلاع على دليل حقوق المستثمرين في الأوراق المالية والمتوفر بالصفحة الرئيسية على موقع الهيئة الرسمي حسب الرابط

https://www.sca.gov.ae/ar/services/minority-investor-protection.aspx